



**NOTICE TO CREDITORS OF
IVACO INC. AND THE OTHER
APPLICANTS LISTED BELOW**
(hereinafter referred to as the "Applicants")

**RE: NOTICE OF CLAIMS PROCEDURE FOR THE APPLICANTS
(LISTED BELOW) PURSUANT TO THE COMPANIES' CREDITORS
ARRANGEMENT ACT ("CCAA")**

PLEASE TAKE NOTICE that this notice is being published pursuant to an order of the Ontario Superior Court of Justice dated June 18, 2004. The Court has ordered that the Monitor Ernst & Young Inc. send Proof of Claim Document Packages to the known Creditors of the Applicants. Any person who has not received a Proof of Claim Document Package and who believes that it has a Claim against any of the Applicants which arose prior to September 16, 2003, or has a Claim which arose after September 16, 2003 as a result of the restructuring, repudiation or termination on or before June 18, 2004 of any contract, lease, employment agreement or other agreement, whether unliquidated, contingent or otherwise, should send a completed Proof of Claim for each Applicant against which it has a Claim to the Monitor to be received no later than by **5:00 p.m. (Eastern Standard Time) on August 6, 2004 (the "Claims Bar Date")**.

**CLAIMS WHICH ARE NOT RECEIVED BY THE CLAIMS BAR
DATE WILL BE BARRED AND EXTINGUISHED FOREVER.**

Proof of Claim Document Packages were mailed to all known Creditors of the Applicants on June 23, 2004. Creditors who have not received a Proof of Claim Document Package should contact the Monitor, c/o Ernst & Young Inc., the Court-appointed Monitor of Ivaco Inc. and the other Applicants (**Telephone: 1-866-259-1420 and Fax: (514) 395-4933**) or visit **www.ey.com/ca/ivaco** to obtain a Proof of Claim Document Package.

Dated at Montréal, this 23rd day of June, 2004.

ERNST & YOUNG INC.
COURT-APPOINTED MONITOR

Applicants:

- (a) Ivaco Inc.;
- (b) Ivaco Rolling Mills Inc., on its own behalf or on behalf of Ivaco Rolling Mills Limited Partnership;
- (c) Ifastgroupe Inc., on its own behalf or on behalf of Ifastgroupe and Company, Limited Partnership;
- (d) IFC (Fasteners) Inc.;
- (e) Ifastgroupe Realty Inc.;
- (f) Docap (1985) Corporation;
- (g) Florida Sub One Holdings, Inc.; and
- (h) 3632610 Canada Inc.



OBJET : AVIS DE PROCÉDURE DE RÉCLAMATION À L'ÉGARD DES DEMANDEURS (ÉNUMÉRÉS CI-DESSOUS) AUX TERMES DE LA LOI SUR LES ARRANGEMENTS AVEC LES CRÉANCIERS DES COMPAGNIES (« LACC »)

LE PRÉSENT AVIS est publié aux termes d'une ordonnance de la Cour supérieure de justice de l'Ontario datée du 18 juin 2004. Le Tribunal a ordonné au contrôleur Ernst & Young Inc. d'envoyer des dossiers de preuve de réclamation aux créanciers connus des demandeurs. Toute personne qui n'a pas reçu un dossier de preuve de réclamation et qui estime avoir contre l'un des demandeurs une réclamation née avant le 16 septembre 2003 ou encore une réclamation née après le 16 septembre 2003, découlant de la restructuration, du refus d'exécution ou de la résiliation, au plus tard le 18 juin 2004, d'un contrat, d'un bail, d'un contrat d'emploi ou d'une autre entente, que la réclamation soit indéterminée, éventuelle ou autre, doit faire parvenir une preuve de réclamation correctement remplie au contrôleur pour chaque demandeur contre lequel il a une réclamation, au plus tard à **17 h (heure normale de l'Est) le 6 août 2004** (la « *date limite de réclamation* »).

LES RÉCLAMATIONS QUI NE SONT PAS REÇUES AU PLUS TARD À LA DATE LIMITE DE RÉCLAMATION SERONT IRRECEVABLES ET DÉFINITIVEMENT ÉTEINTES.

Des dossiers de preuve de réclamation ont été envoyés par la poste le 23 juin 2004 à tous les créanciers connus des demandeurs. Les créanciers qui n'ont pas reçu de dossier de preuve de réclamation doivent communiquer avec Ernst & Young Inc., contrôleur nommé par le Tribunal d'Ivaco Inc. et des autres demandeurs (**téléphone : 1 866 259-1420; télécopieur : (514) 395-4933**), ou visiter le **www.ey.com/ca/ivaco** pour obtenir un dossier de preuve de réclamation.

Fait à Montréal le 23 juin 2004.

ERNST & YOUNG INC.

CONTRÔLEUR NOMMÉ PAR LE TRIBUNAL

Demandeurs :

- (a) Ivaco Inc.;
- (b) Laminoirs Ivaco Inc., pour son propre compte ou pour celui de la Société en commandite Laminoirs Ivaco;
- (c) Ifastgroupe Inc., pour son propre compte ou pour celui de la Société en commandite Ifastgroupe;
- (d) IFC (Attaches) Inc.;
- (e) Immobilier Ifastgroupe Inc.;
- (f) Docap (1985) Corporation;
- (g) Gestion Florida Sub One, Inc.;
- (h) 3632610 Canada Inc.